
بودجه  سقف  قانون  اجرای  چالش های 
در لیــگ برتر و زیر پاگذاشــتن آن 
توسط باشگاه های متمول در کنار اقدام 
فدراســیون در افزایش سقف اولیه به 
طرق مختلف که ســبب دور شدن این 
قانون از اهدافش می شود، موجب شده 
تا »قانون«، قربانی بزرگ فوتبال  است 

ایران لقب بگیرد!
به گزارش ایرنا، قانون ســقف بودجه مانند 
فصل گذشــته، امسال هم یکی از بحث های 
چالش برانگیز و از حواشی پررنگ لیگ است. 
مدیران باشــگاه های متمــول و بزرگ برای 
هزینه بیشــتر از سقف کورس گذاشته اند تا 
این قانون مانند دوره گذشته لیگ، کمتر از 
سوی تیم هایی که دست بازتری برای هزینه 

کردن دارند، جدی گرفته شود.
گرچــه در ظاهر همه تیم هایــی که از نظر 
مالی حســاب پرتری دارند، از رعایت سقف 
صحبت  می کنند اما تنها یک حساب و کتاب 
ســاده از بازیکنان جدیدی که این باشگاه ها 

جــذب کرده اند، به همــراه قراردادهایی که 
با بازیکنان فعلی شــان دارند، عبور از سقف 
بودجه را آشــکار می کند. در چنین اوضاع و 
احوالی، شاید بهترین توصیف را مدیرعامل 
پرســپولیس از نوع مواجهه باشگاه ها با این 
قانــون بیان کــرد. هر چند درباره باشــگاه 
پرسپولیس هم مانند چند تیم دیگر شائبه 
هزینه اضافه بر سقف بودجه مطرح است. با 
این حال رضا درویش، در مصاحبه ای عنوان 
کرده که »احتــرام به قانون در فوتبال ایران 
تنها یک واژه است« و مدعی شده است که 

»قانون گرایی در لیگ جایگاهی ندارد.«
زیر پــا گذاشــتن قانون ســقف بودجه در 
شــرایطی اســت که فدراســیون فوتبال و 
ســازمان لیگ مصر هســتند که تیم ها را 
پایبند به قانون نشان دهند و مدعی هستند 
اگر تیمی هم از ایــن قانون تخطی کند، با 
توجه بــه ابزارهای کنترلی و تنبیهی که در 
این قانون گنجانده شــده است، با تیم های 
متخلف برخورد می شــود. بــا وجود تاکید 

مســئولان سازمان لیگ، به نظر می رسد که 
با توجه به نقل وانتقــالات صورت گرفته در 
تابستان و اعداد و ارقامی که به عنوان مبلغ 
قــرارداد و پول رضایتنامه بازیکنان به گوش 
می رسد، تیم هایی که بنیه مالی بالایی دارند، 
با ترفندهای مختلف مانند زیرمیزی، سقف 
بودجه را دور زده اند و تنها تیم هایی بالاتر از 
سقف هزینه نکرده اند که توان مالی و بودجه 

لازم را برای هزینه بیشتر نداشته اند!
البته در این بین فدراســیون فوتبال هم با 
اضافه کردن بند و ماده و تبصره های مختلف 
به قانون ســقف بودجه در طول فصل نقل و 
انتقالات، زمینه  را برای زیر پاگذاشتن قانونی 
که خودش نوشــته  و تدوین کــرده، فراهم 
کرده  اســت. آخرین نمونــه این تبصره ها را 
مدیرعامل پرسپولیس روز چهارشنبه فاش 
کرد و گفــت که در فاصله چند روز تا پایان 
فصل نقل وانتقالات، مبلغی که برای ورودی 
لیگ نخبگان به باشــگاه ها تعلق می گیرد، 
به ســقف بودجه باشــگاها اضافه می شود. 

چنین ارفاق هایی، قانون سقف بودجه را که 
فدراســیون برای کنترل و کاهش هزینه ها 

اعمال کرده است، خنثی می کند.
در چنین شرایطی به نظر می رسد پایبندی 
به قانون در ماجرای قانون سقف بودجه، هم 
از سوی قانون گذار و هم از جانب باشگاه هایی 
کــه باید آن را رعایت کنند، رعایت نشــده 
است. ســازمان لیگ و فدراسیون فوتبال به 
نوعی با اضافه کردن تبصره و ماده از ســقف 
بودجه اولیه تخطی کرده اند و در سوی دیگر 
باشــگاه ها هم با وجود اینکه ســقف  بودجه 
اولیــه به طرق مختلف افزایــش پیدا کرده 
است، اما باز هم سعی می کنند با ترفندهای 
مختلــف این قانون را زیر پــا بگذارند و آن 
را نقــض کنند. با توجه به این شــرایط در 
ماجرای قانون ســقف بودجه، نه باشگاه ها و 
نه فدراسیون فوتبال، هیچکدام مظلوم واقع 
نشــده اند، بلکه این قانون است که برای هر 
دو طرف در جهت محکوم کردن یکدیگر، به 
یک حربه  بدل شده است. با این حال، نقش 
فدراســیون فوتبال به عنوان نهاد قانون گذار 
در مضحکه ای که به واســطه قانونی موسوم 
به سقف بودجه در فوتبال ایران به راه افتاده 
اســت را باید پررنگ تر از باشــگاه ها دید. به 
خصوص که یک مجموعــه وقتی قانونی را 
وضع می کند باید همه جوانب را بســنجد و 
با ابراز نظارتی و بازدارندگی کامل در جهت 

تحقق و اجرای آن تلاش کند.
با این حال آن اراده و آن ابزار نظارتی محکم 
که باشــگاه ها را ملزم به رعایت قانون کند، 
دیده نمی شــود و حتی مدیــران فوتبال با 
اضافه کردن تبصره و ماده و افزایش ســقف 
بودجه، سعی در نزدیک کردن سقف بودجه 
به عدد مورد نظر باشــگاه های متمول دارند. 
آن هم در شرایطی که عطش برخی باشگاه ها 
برای هزینه بیشــتر از ســقف تعیین شده و 
زیرپاگذاشــتن قانون آن قدر زیاد است که 
کوتــاه آمدن فدراســیون و اضافه کردن به 
ســقف اولیه هم راضی شــان نمی کند تا باز 
هم سقف بودجه را زیرپا بگذارند و »قانون« 

قربانی بزرگ فوتبال ایران لقب بگیرد!

نقدی بر زیر پا گذاشتن سقف بودجه در لیگ برتر 

شلیک به »قلب قانون«
دیدار وزیر ورزش با رئیس کمیته 

بین المللی پارالمپیک
وزیــر ورزش و جوانان ایران در حاشــیه بازی های پارالمپیک ۲۰۲۴ پاریس با 

رئیس کمیته بین المللی پارالمپیک دیدار کرد.
به گزارش ایرنا، روز جمعه در حاشیه رقابت های دوومیدانی بازی های پارالمپیک 
پاریس و در ورزشگاه در استادوفرانس، احمد دنیامالی وزیر ورزش و جوانان با 

اندرو پارسونز رئیس کمیته بین المللی پارالمپیک دیدار کرد.
در این دیدار که سیدمحمد پولادگر سرپرست کاروان »فرزندان ایران« نیز در 
آن حضور داشت، دنیامالی توسعه ورزش توان یابان و جانبازان را از ماموریت های 
اصلی خود بر شمرد و اظهار کرد: جمهوری اسلامی ایران به دنبال توسعه ورزش 
توان یابان و جانبازان به ویژه در رشــته های بانوان است و در حال برنامه ریزی 

برای پارالمپیک آتی هستیم.
پارسونز نیز ضمن قدردانی از وزیر ورزش برای حضور در بازی های پارالمپیک، 
اظهــار کرد: باید از ایــران بخاطر تمامی حمایت های انجــام گرفته از ورزش 
توان یابان قدردانی کنم. ایران نمادی از توســعه ورزش توان یابان در دنیاست. 
سال گذشته همکاران من در کمیته اجرایی پس از بازدید از ایران از امکاناتی 
که کشور شــما در اختیار این رشــته ها قرار داده، تمجید کردند و این باعث 

امیدواری است. 
در پایان این دیدار، دنیامالی از رئیس کمیته بین المللی پارالمپیک برای ســفر 

به ایران، رسما دعوت کرد.
وزیر ورزش و جوانان سپس با مارک تروفا رئیس فدراسیون جهانی ورزشکاران 
با هوش میانه )ویرتوس( دیدار و از وی برای سفر به ایران و آشنایی با امکانات 
کشورمان در خصوص ورزشکاران با هوش میانه دعوت کرد. تروفا نیز از دنیامالی 

درخواست کرد برای توسعه ورزش افراد با هوش میانه در ایران تلاش شود.
ئیس فدراســیون جهانی ویرتوس، گفت: عملکرد ورزشــکاران ایرانی را دنبال 
می کنم و باید بگویم »باهوش« بودن از ویژگی های بارز ورزشکاران ایرانی است. 
در فدراســیون جهانی ویرتوس این آمادگــی را داریم که از امکانات آکادمی و 

مربیان با تجربه این فدراسیون برای آموزش مربیان ایرانی استفاده کنیم.

حضور کاپیتان ایران در کنار ستاره های مطرح جهان

در ترکیب برترین بازیکنانی که به صورت آزاد در بازار نقل وانتقالات قرار دارند، 
نام کاپیتان تیم ملی فوتبال ایران نیز به چشم می خورد.

به گزارش ایرنا، با گذشــت تقریبا ۳ ماه از باز شدن پنجره نقل و انتقالاتی در 
فوتبال اروپا، ســرانجام ابتدای هفته جاری پنجره نقل و انتقالات تابستانی در 
فوتبال قاره ســبز بسته شد و اکنون تیم های حاضر در این قاره، تنها مجاز به 

جذب بازیکنان، آزاد و بدون تیم هستند.
از همین رو سایت Score ۹۰ با انتشار مطلبی به معرفی برترین بازیکنانی که 
به صورت آزاد در بازار نقل وانتقالات قرار دارند پرداخته است. نکته مهم و جالبه 
توجه حضور علیرضا جهانبخش کاپیتان تیم ملی فوتبال ایران است. جهانبخش 

که در پایان فصل قراردادش با فاینورد به اتمام رسید، آینده نامشخصی دارد.
کیلور ناواس، کاریوس، جول ماتیپ، مت هوملس، ســرخیو راموس، ســیمون 
کیائر، کورزوآ، پیانیچ، رابیوت، دله آلی، آندره گومز، آنتونی مارسیال، ممفیس 
دیپای، ایوان پرشــیچ و چوپوموتینگ مهم ترین بازیکنانی هستند که در کنار 

کاپیتان تیم ملی ایران، بازیکن آزاد هستند. 

اخبار کوتاه

بوفون:
فوتبال ایتالیا باید دوباره ساخته شود

دروازه بان ســابق تیم ملی ایتالیا عقیــده دارد آتزوری به 
تغییراتی اساسی نیاز دارد. به گزارش ایسنا، جان لوئیجی 
بوفون ۱۷۶ بازی با تیم ملی ایتالیا انجام داد و سال ۲۰۰۶ 
با این تیم قهرمان جهان شد. او اکنون عضوی از کادر این 
تیم است که در یورو عملکرد خوبی ارائه نداد. مدافع عنوان 
قهرمانی جام ملت های اروپا در دور یک هشتم نهایی یورو 
۲۰۲۴ مقابل ســوئیس شکســت خورد و از این رقابت ها 
حذف شــد. فابیو کاپلو در واکنشــی انتقادی، ســرمربی 
تیم ملی ایتالیا را به عنــوان یکی از مقصران اصلی حذف 

زودهنگام لاجوردی پوشان معرفی کرد.
به نوشــته روزنامه گاتزتا دلو اسپورت جان لوئیجی  بوفون 
درباره شــرایط ایتالیــا برای بازی های پیــش رو در لیگ 
ملت های اروپا گفت: باید خودمان را دوباره پیدا و روحیه و 
شکل بازی قدیمی مان را دوباره در زمین بازی اجرا کنیم. 
در یورو در ســخت ترین گروه بودیم اما دوم شدیم. سپس 
همه چیز در مهم ترین لحظه به هم ریخت و برابر سوئیس 
شکســت خوردیم. باید هــر چه زودتر  یــورو را فراموش 
کنیم چــون لیگ ملت های پیــش رو فرصتی عالی برای 
نشــان دادن پیشرفتمان است. ایتالیا در نخستین دیدارش 
در لیگ ملت های اروپا باید به دیدار فرانســه برود که یکی 
از شــانس های اصلی قهرمانی در این رقابت هاست. لوچانو 
اسپالتی، سرمربی تیم ملی ایتالیا، نیز یکی از دلایل ناکامی 
تیمش در جام ملت های اروپا را اشــتباهاتش دانســت و 
گفت: باید مثبت به آینده نــگاه کنیم. دوران جدیدی در 
حال شروع شدن اســت. ما بازیکنانی با کیفیت های عالی 
داریم اما آنها هنوز تجربــه ندارند. فکر می کنم در بازی با 
سوئیس نه تنها به حریف بلکه به خودمان هم باختیم. شاید 
الان راحت تر از  یــورو بازی کنیم. آن موقع خیلی چیزها 
را پیچیده کــردم. من قبلا به بازیکنان نیز گفته ام که من 

مسئول هستم.

دلافوئنته:
انتظار خودمان هم از اسپانیا بالاست

سرمربی اسپانیا می گوید انتظاراتش از تیم تحت هدایتش 
بالاست و تلاش خواهد کرد در بازیهای بعدی لاروخا را به 
برد برساند. به گزارش ایســنا، تیم ملی فوتبال اسپانیا در 
نخستین دیدار در لیگ ملت های اروپا به مصاف صربستان 
رفت که این دیدار بدون گل به پایان رســید. اتفاق تلخ در 

این دیدار مصدومیت میکل اویارسابال بود. 
سرمربی تیم ملی اسپانیا گفت که این بازیکن ۲۷ ساله از 
ناحیه مچ پا آســیب دیده است و به زودی تحت معاینات 
پزشکی قرار خواهد گرفت. بدون توجه به نتیجه آزمایش، 
این بازیکن قطعا بازی مقابل سوئیس را از دست خواهد داد. 
لوئیس دلافوئنته ســرمربی لاروخا بعد از این دیدار افزود: 
متاســفانه در نیمه اول خــوب بازی نکردیــم و در ادامه 
توانســتیم بهتر شــویم و موقعیت های زیادی روی دروازه 
حریف ایجــاد کردیم اما در زدن ضربات نهایی دقت کافی 
نداشتیم و موفق نشدیم. همه ما از خودمان انتظارات زیادی 
داریــم و حتی بعد از یورو ۲۰۲۴ این انتظارات بیشــتر از 
قبل شده است. به گزارش مارکا، سرمربی اسپانیا در بخش 
بعدی صحبت هایش افزود: تازه شــروع رقابت ها اســت و  
بازیهــای زیادی در پیش اســت و ما باید قدم به قدم جلو 
برویم. دیدار بعدی برابر ســوئیس اســت و تلاش خواهیم 
کرد در این دیدار برنده شــویم و ۳ امتیاز بازی را به دست 
بیاوریم. تیم ملی صربستان در دیدار بعدی باید به مصاف 
دانمارک برود و اسپانیا به مصاف سوئیسی خواهد رفت که 

در بازی نخست مغلوب دانمارک شد.

خوشحالی دیبالا از بازگشت و گلزنی 
با پیراهن مسی

پائولو دیبالا ضمن خوشحالی از بازگشت به ترکیب آرژانتین 
عنوان کرد پیراهن شماره ۱۰ متعلق به مسی است.

به گزارش ایسنا، تیم ملی آرژانتین در ادامه نتایج خوبش 
در انتخابی جام جهانی توانست شیلی را با ۳ گل شکست 
دهد تا کارش را با قــدرت پیش ببرد و همچنان در صدر 

جدول رده بندی قرار داشته باشد. 
لیونل اسکالونی سرمربی تیم ملی آرژانتین بعد از این دیدار 
به اسکای گفت: بازی سختی بود، نیمه اول خیلی برای ما 
خوب نبود. در بین دو نیمه با هم صحبت کردیم و وضعیت 
را اصلاح کردیم. فکر می کنم نتیجه این دیدار عادلانه است. 
ما در نیمــه دوم خوب بازی کردیم و با کســب ۳ امتیاز 
توانســتیم مزد بازی خوب مان را بگیریم.  پائولو دیبالا نیز 
بعد از بازی افزود: خوشحالم که به تیم ملی برگشتم و در 
کنار هم تیمی هایم هستم. من مدت زیادی است که لیونل 
اسکالونی را می شناسم، ما همیشه رابطه خوبی با هم داشته 
ایم. این برای یک بازیکن بسیار خوب است که با مربی اش 
رابطه صادقانه و خوبی داشته باشد. اصلا ناراحت نبودم که 
مدتی در ترکیب تیم قرار نداشــتم چون واضح اســت که 
آرژانتین از نظر ســطح بازیکن بسیار غنی است، بنابراین 
شــما همیشــه بهترین تلاش خود را کنید تا به تیم ملی 
دعوت شوید. برای من افتخار بزرگی بود که امروز با شماره 
۱۰ بازی کردم چون همه می دانند که این پیراهن متعلق 
به مسی است. آلبی سلسته در دیدار بعدی باید به مصاف 

کلمبیا رود و شیلی نیز با بولیوی دیدار خواهد کرد.

واکنش رونالدو 
بعد از رسیدن به رکورد ۹۰۰ گل

کاپیتــان پرتغال به رکورد ۹۰۰ گل در بازی های رســمی 
رسید و عنوان کرد حالا رویاهای بیشتری در سر دارد.

به گزارش ایســنا، پرتغال در نخســتین دیــدار در لیگ 
ملت های اروپا توانســت دو بر یک کرواسی را از پیش روی 
بردارد. گل دوم پرتغال را در این دیدار کریســتیانو رونالدو 
وارد دروازه حریــف کرد. به این ترتیــب رونالدو به رکورد 
۹۰۰ گل زده رســید.  این بازیکن ۳۹ ساله پرتغالی ۷۶۹ 
گل در ســطح باشگاهی و ۱۳۱ گل برای تیم ملی پرتغال 
به ثمر رســانده است. کاپیتان رونالدو روی پاس نونو مندز 
گل زد تا به این رکورد دســت یابد و تیمش را نیز به برد 
در نخســتین بازی در لیگ ملت های اروپا برساند. ستاره 
پرتغالی در واکنش به رســیدن به این رکورد گفت: رویای 
رسیدن به این رکورد را داشــتم و الان رویاهای بیشتری 
دارم. به گزارش اکســپرس، لیونل مسی مهاجم آرژانتینی 
که از فینال کوپا آمریکا تاکنون برای کشورش بازی نکرده 

است، ۸۳۸ گل به ثمر رسانده است.

رویداد
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عضو کمیته فنی فدراسیون بسکتبال، 
گفت: نخســتین اردوی تیــم ملی با 
سرمربی جدید در شــرایطی به پایان 
رســید که برآورد و خروجی آن مثبت 
رقابت های  تمامی  است وی  قرار  و  بود 
لیگ را هــم رصد کرده تا بهترین ها به 

اردوی بعدی راه یابند.

علی توفیق در گفت وگو با ایرنا به شــرایط 
اردوی تیم ملی بســکتبال ایران پرداخت و 
اظهار داشت:  هرچند برخی ها اعتقاد داشتند 
الان زمان مناسبی برای برگزاری اردو نیست 
امــا روند کار و برآوردی که از آن داشــتیم 
بسیار خوب بود و بازیکنان و کادر فنی از این 
اردو رضایت داشــتند. وی ادامه داد:  با توجه 

به این که سرمربی جدید تیم ملی به تازگی 
کار خود را آغاز کرده، این اردو باعث شــد تا 
سوتیریس مانولوپولوس و بازیکنان شناخت 
بیشتری از هم داشته باشند که بدون شک 
در ادامــه راه مفید خواهد بــود. با برخی از 
بازیکنــان باتجربه تیم ملی هم در این مدت 
صحبت کردیم، آنها هم روند کار را مطلوب 

ارزیابی کردنــد و امیدواریم خروجی کار به 
سود و منفعت بســکتبال ایران باشد. عضو 
کمیته فنی فدراسیون بسکتبال، یادآور شد: 
در این میان برخی از بازیکنان هم آســیب 
دیدگی هایی داشــتند که با نظر کادر فنی، 
تمرینات انفرادی یا بازتوانی را دنبال و تحت 

نظر کادر پزشکی بودند. 

توفیق: 

برآورد اولین اردوی تیم ملی با مانولوپولوس مثبت بود

وزیر ورزش و جوانان، گفت: تاکید رئیس جمهور این اســت که برای انتخاب افراد عجله 
نکنیم و در همین راســتا نیز در حال بررسی گزینه های مختلف و انتخاب شایسته ترین ها 

هستیم و جهت گزینش معاونان وزارت ورزش و جوانان، عجله نمی کنیم. 
به گزارش ایرنا، احمد دنیامالی درباره اهداف خود از ســفر به فرانســه، اظهار داشت: سفری کوتاه و 
یک و نیم روزه دارم. دیشب رسیدم و فردا ظهر هم برمی گردم. به دلیل قدردانی از زحمات بچه های 
پارالمپیک، ماموریت پیدا کردم، این ســفر را داشته باشم. ضمن اینکه در این سفر کوتاه با چند تن 
از روســای فدراسیون های جهانی ملاقات خواهم داشــت. این موضوع بیشتر برای ارزیابی نزدیک از 
وضعیت تیــم پارالمپیک بود تا در آینده برای حضور در پارالمپیــک لس آنجلس برنامه ریزی کنیم. 
برنامه های ما در راســتای حضور موفق در بازی های آســیایی ناگویا و پس از آن المپیک لس آنجلس 
خواهد بود. وزیر ورزش و جوانان، درباره درخواســت ورزشــکاران پارالمپیکی بــرای پاداش برابر با 
المپیکی ها که منجر به قول کیومرث هاشمی وزیر سابق ورزش برای حل این موضوع شد، اظهار کرد: 
یکی از بحث هایی که از گذشــته داشــتیم گله این ورزشکاران بود، که به حق هم بوده است. تصمیم 
دولت بر این اســت شــرایطی را ایجاد کنیم تا توجه ویژه به معلولان در ســطح کشور داشته باشیم. 
بخشــی از آن مربوط به توجه به قهرمانان ورزشــی اســت و بخش های دیگر هم شامل شهرسازی و 
مناسب سازی پیاده روها و ساختمان هاست که باید مورد توجه ویژه قرار بگیرد. طبیعتا بحث سالمندان 
و نابینایان را هم داریم و باید کار گســترده ای در سطح ملی داشته باشیم. در گذشته کارهایی انجام 

شده، اما رضایت بخش نیست و باید به صورت ویژه به این امور توجه شود.
دنیا مالی درباره اولویت های کاری خود، گفت: آنچه که ما در چشــم انداز تعریف کردیم، قطعا بحث 

المپیک آینده خواهد بود. 
۴ ســال فرصت داریم و باید از الان برنامه ریزی کنیم. موضوع مهم دیگر توجه ویژه به جوانان است، 
ما وزارت ورزش و جوانان هســتیم و در این بخش هــم حتما برنامه هایی داریم. یکی از کارهایی که 
موظف هستیم پیگیری کنیم، بحث کادرسازی از نیروهای جوان در حوزه مدیریت ورزشی و مدیرت 

کلان کشور است.
امیدوارم در این راســتا گام های موثری در حوزه جوانان برداریــم. وزیر ورزش و جوانان درباره زمان 
اعلام معاونان و مدیران کل وزارت ورزش، خاطرنشان کرد: دستور ریاست محترم جمهوری این است، 
با دقت همکاران را انتخاب کنیم. دنبال این هستیم که جوانگرایی کنیم و قطعا در این راستا حرکت 
می کنیم. تعداد جوانان ما قابل توجه اســت و همین امر نیز کار انتخاب را برای ما مقداری مشــکل 
می کند. دنبال این هستیم بر اساس شایسته سالاری، بهترین ها را انتخاب کنیم. وی درباره گزینه های 
احتمالی برای معاونت های وزارت ورزش، گفت: در حال کار بر روی آن هستیم. فعلا کسی را قطعی 
نکردیم و نباید در این خصوص عجله کنیم. دنیا مالی درباره میزان تعامل با روسای کمیته های ملی 
المپیک و پارالمپیک، اظهار کرد: ما همه یک خانواده هســتیم. وظیفه همه ما تعامل، همبســتگی، 
هماهنگی و وحدت در راســتای منافع ملی است. خدمت همه مردم شریف عرض می کنم ما مشکلی 
در بین اجزای مختلف وزارت ورزش و جوانان، همه فدراســیون ها، ادارات کل ورزش و مجموعه های 

المپیک و پارالمپیک نخواهیم داشت.

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13- آئین نامه 
قانون تعیین و تكلیف وضعیت ثبتي و اراضي

 و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر رای شــماره ۲۷۳۶ و ۲۷۳۷ -۱۴۰۳/۰5/۰۲- صــادره هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در 
واحد ثبتي شهرســتان ماکو  تصرف مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده 
است، لذا مشخصات متقاضي و ملک مورد تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عموم 
در دو نوبت به فاصله ۱5 روز آگهي مي شود در صورتیکه اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضیان اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ انتشار اولین آگهي 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان ماکو تسلیم 
و پس از اخذ رســید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود 

را به مرجع قضایي تقدیم نمایند.
۱- آقــای مصطفــی حاجــی پور خونیــق به شناســنامه شــماره ۴۰ کد ملی 
۲۸۳۰۲۹۱۱۷۴ صادره ماکو فرزند موســی در ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی 
به مســاحت ۸۲۷۳/۴5  متر مربع به شــماره- ۱۷۸۰- فرعی از ۲۷ - اصلی واقع 
درآذربایجان غربی بخش حوزه ثبت ملک ماکو از نســق زراعی موسی حاجی پور- 

کلاسه – ۱۴۰۳-5۹۴
۲- آقــای مصطفــی حاجــی پور خونیــق به شناســنامه شــماره ۴۰ کد ملی 
۲۸۳۰۲۹۱۱۷۴ صادره ماکو فرزند موســی در ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی 
به مســاحت ۲۱۱۸۸/۴۸  متر مربع به شــماره- ۱5۹۲ -فرعی از ۲۷-اصلی واقع 
در آذربایجان غربی بخش حوزه ثبت ملک ماکو از نســق زراعی موسی حاجی پور- 

کلاسه – ۱۴۰۳-5۹5
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/06/17
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/07/02

شناسه آگهی: 1782194
بهنام تارویردی زاده
 رئیس اداره ثبت شهرستان ماکو 

       آگهی فقدان سند مالكیت 
یــک قطعه نوع ملک طلق با کاربری به پلاک ثبتــی ۳۳ فرعی از ۴۶ اصلی، 
مفروز و مجزا شــده از فرعی از اصلی مذکور، قطعه در طبقه و واقع در بخش 
۰۴ ناحیه ۰۱ حوزه ثبت ملک منطقه یک قزوین اســتان قزوین به مساحت 

۲۷۱۶ متر مربع
مالکیت معرفت اله / ململی فرزند عبداله شماره شناسنامه ۱5۹۶۳ تاریخ تولد 
دارای شــماره ملی با جز سهم ۶ از کل ســهم ۶ به عنوان مالک شش دانگ 
عرصه و اعیان با شماره مستند مالکیت ۴۷۲۹۳ تاریخ ۱۳۶۱/۰۷/۰۷ موضوع 
سند مالکیت اصلی به شماره چاپی ۰۰۴۶۲55 سری سال که در صفحه ۱۲۷ 
دفتر املاک جلد ۳۴5 ذیل شــماره ۹۹5۶۸ ثبت گردیده اســت، بازداشت و 

رهن ندارد.
سپس حمید رضا ململی با ارائه وکالتنامه شماره ۲۳۳۶۹ مورخ ۱۴۰۳/۰۴/۳۱ 
دفترخانه ۷۶ قزوین به وکالت از مالک با ارائه دو برگ فرم شــهادت شــهود 
مدعی فقدان سند به علت نامعلوم مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت 
المثنی خود را نموده که مراتب به اســتناد ماده ۱۲۰ آئین نامه اصلاحی قانون 
ثبت اعلام می گردد تا هرکس به نحوی از هر انحاء نسبت به ملک مذکور حقی 
داشــت و یا معاملاتی به نفع او شــده و یا مدعی وجود سند نزد خود باشد از 
تاریخ انتشار این آگهی تا مدت ده روز ضمن مراجعه به این اداره اعتراض خود 
را با ارائه اصل سند مالکیت و سند معامله تسلیم نماید و چنانچه ظرف مدت 
مقرر اعتراض به این اداره نرسد و یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت ارائه 
نشود اداره ثبت المثنی سند مالکیت را طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم 

خواهد کرد. این آگهی در یک نوبت به شرح ذیل منتشر خواهد شد.
شعبان عسگری 
مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک منطقه یک قزوین

شماره نامه: ۱۴۰۳۸5۶۰۹۰۰۱۰۰5۹5۱
تاریخ ارسال نامه: ۱۴۰۳/۰۶/۰۶

آگهی قانون تعیین تكلیف وضعیت اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی

نظر به دستور مواد ۱ و۳ قانون تعیین و تکلیف وضعیت اراضی و ساختمان های فاقد 
سند رسمی مصوب ۱۳۹۰/۰۹/۲۰ و برابر رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۶۰۰۸۰۰۱۸۸۸ 
مورخ ۱۴۰۳/۰۳/۲۶ هیات تعیین تکلیف موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در 
واحد ثبتی طرقبه شــاندیز تصرفات مالکانه وبلامعارض متقاضی خانم اکرم سعید 
فهندری به شناسنامه شــماره ۹۱۶ کدملی ۰۹۳۷۰5۲۲۷۲ صادره مشهد فرزند 
ذبیح اله مورد تقاضا و انتقال از محل مالکیت نسرین جواهری به متقاضی و تصرفات 
متقاضی نسبت به مالکیت ششدانگ یک باب منزل به مساحت ۴۹۳.۱۴ مترمربع 
در قســمتی از پلاک شــماره ۲5 فرعی از ۱ اصلی واقع در خراسان رضوی بخش 
۶ حوزه ثبت ملک طرقبه شــاندیز محرز گردیده اســت. لذا بموجب ماده ۳ قانون 
تعیین و تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و ماده ۱۳ 
آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله ۱5 روز از طریق روزنامه محلی 
و کثیر الانتشار و در شــهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا در صورتی 
که اشــخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل به مدت دوماه اعتراض خود را به اداره 
ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند، معترض باید ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید 
و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدام 
ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه اســت، و در صورتی که اعتراض در مهلت 
قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به  دادگاه عمومی محل را 
ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت 

مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. م الف : 2664
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/06/1

حسن ابوترابی تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/06/17 
مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک طرقبه شاندیز

آگهی قانون تعیین تكلیف وضعیت اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی

نظر به دستور مواد ۱ و۳ قانون تعیین و تکلیف وضعیت اراضی و ساختمان های فاقد 
سند رســمی مصوب ۱۳۹۰/۰۹/۲۰ و برابر رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۶۰۰۸۰۰۲۴۶5 
مورخ ۱۴۰۳/۰۴/۲۳ هیات تعیین تکلیف موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در 
واحد ثبتی طرقبه شاندیز تصرفات مالکانه وبلامعارض متقاضی آقای محمد اسعدی 
به شناسنامه شــماره ۳۱۰ کدملی ۰۹۳۶۰5۷۹۲۰ صادره مشهد فرزند اصغر مورد 
تقاضا و انتقال از محل مالکیت مشاعی غلام علی آقایی به متقاضی داشته و تصرفات 
متقاضی نســبت به مالکیت از نسبت به ســه دانگ مشاع  ششدانگ یک باب خانه 
مشتمل بر باغ به مســاحت ۸5۳/۱۱  مترمربع پلاک شماره ۲۱ فرعی از ۴۳ اصلی 
واقع در خراسان رضوی بخش ۶ حوزه ثبت ملک طرقبه شاندیز محرزگردیده است. 
لذا بموجب ماده ۳ قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد 
ســند رسمی و ماده ۱۳ آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله ۱5 روز از 
طریق روزنامه محلی و کثیر الانتشــار و در شهرها منتشر و در روستاها رای هئیت 
الصاق تا در صورتی که اشــخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل به مدت دوماه اعتراض 
خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند، معترض باید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی 
محل نماید و گواهی تقدیم دادخواســت به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این 
صورت اقدام ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است، و در صورتی که اعتراض 
در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی 
محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور ســند مالکیت می نماید و صدور سند 
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دنیامالی: 

برای انتخاب معاونان وزارت ورزش عجله نمی کنیم

بازیکن پیشــین تیم ملی فوتبال گفت: تعویض های اشتباه و نامناسب بودن کیفیت زمین 
سبب شده بود تا تیم ملی بازی خوبی را برابر قرقیزستان به نمایش نگذارد.

علی اصغر مدیر روســتا در گفت وگو با ایسنا، در ارزیابی از عملکرد تیم ملی فوتبال برابر قرقیزستان 
در ورزشــگاه فولاد شــهر اظهار کرد: بازی خوبی نبود، زمین نامناســب و پر از چاله بود، در حقیقت 
تمــام فوتبال هم همین بود که دیدید. تیم درجه ۳ آســیا جلوی ما با وجود این همه مهره که اکثر 
آن ها لژیونر هستند، خیلی بهتر بازی کرد و بعضی وقت ها درست پاس می داد و بهتر حرکت می کرد.
وی افزود: بازیکنان ما به لحاظ فنی و کیفیت به حدی بد بازی می کردند که حتی صدای قلعه نویی 
که کنار زمین ایســتاده بود، درآمد. وی خاطرنشان کرد: قرقیزستان تیم درجه ۳ آسیاست و چیزی 
برای گفتن نداشت و ما این امکان را برای این تیم ایجاد کردیم که در شرایط بهتری بازی کند، حتی 
گلی که وارد دروازه حریف شد به خاطر اشتباه دروازه بان قرقیزستان بود نه برتری بازیکنان ما.   مدیر 
روستا یکی از ضعف های تیم ملی را در دفاع عنوان کرد و گفت: دفاع وسط ما عملکرد خوبی نداشت 

و آسیب پذیر بود، حتی تعویض های صورت گرفته درست و مناسب نبود.
بازیکن  پیشین تیم ملی فوتبال افزود: بازیکنان بازی که انتظار داشتیم را ارائه ندادند، خدا را شکر که 
از آســیا حداقل ۸ تیم به جام جهانی راه پیدا می کنند اگر قرار بود ۲ تا ۳ تیم به جام جهانی بروند 
قطعا با مشــکل روبرو می شدیم. مدیر روستا اظهار کرد: نامناســب بودن زمین چمن و دفاعی بازی 
کردن تیم حریف سبب شده بود که تیم ما نتواند بازی خوبی برابر قرقیزستان ارائه دهد. اگر تیم ملی 
به همین شکل پیش برود حتی در حد تیم های درجه ۲ و ۳ آسیا حرفی برای گفتن نخواهد داشت.

باید فكری به حال خط هافبک و دفاع تیم ملی کرد


